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Abstract 

     Gharib ALQurʹan  science  is  one of the most important affluents of Qurʹan 

sciences  and  his  interpretation.  Because  it  help to  lift  up  Ambiguity about  

words  sens  mentioned  in  holy  Qurʹan . 

 This  study  is  to    clarify the  significant  aspect  of  stranger  words  that 

Sourate  Annejme - the  star has been  example  for  lexical  and    contextual Study  

to  projecting  the  significant side  of  words  in  the  sourate  near  lexicographers 

and  interpreters – mofasirines- 

 »tafsir «Signification, Interpretation Context,  Gharib Qurʹan , Dictionnory,:  Keywords 

Résumé  

La science de  Gharib al Qurʹan  est une des plus importantes  affluent  des  sciences  de     

saint  coran,  et  son    interprétation . Car  il  aide  à  désambigüiser  les  sens  des  mots  

difficiles  mentionnés  au  saint  Coran . 

Cet  étude  est une contribution  à la clarification dʹaspect significat des  rares  vocables,    

dont la sourate annejme ( lʹetoile) était exemple dʹétude lexique et contextuel coté significatif des 

mots de la sourate chez les lexicographes et les interprètes( mofassirines)   

 »tafsir «ification, interpretation Cantexte, signan, Dictiounaire, : Gharib Qurʹ Mots clés 

 


